
LAILA
 95%TENCEL™LYOCELL 5%CASHMERE

2/60Nm 2/80Nm





A B C

TC10001 TC10004★ TC10007

TC10002 TC10005 TC10008

TC10003 TC10006

BUFF WHITE FOGGY

SAND AZURE NAVY

CACTUS PINK BLACK
TC10009★



Please be advised that the color codes have been updated. 
Kindly refer to the table below for the latest color codes.

注 ： 带 有"★"标 记 的 色 号 表 示 同 时 具 备2 / 6 0 N m和2 / 8 0 N m的 纱 线 库 存 。

Note: Color codes marked with "★" indicate that both 2/60Nm and 2/80Nm yarns are available in stock.

TC10001

TC10002

TC10003

Color Code Column#

A1

A2

A3

TC10004★

TC10005

TC10006

Color Code Column#

B1

B2

B3

Color Code Column#

TC10007

TC10008

TC10009★

C1

C2

C3



成     份： 支     数： 编     织：

后整理： 在两次洗缩过程中,使用专用助剂可以获得更佳的手感。第一次水洗旨在清除纺纱时使用的和毛油助剂和染色
过程中遗留的浮色。第二次洗涤主要用于调整织物的手感。
水温: 35℃
浴比: 1:25
第一次水洗：

根据衣服的重量，加入1%非离子助剂    
浸泡10分钟    
漂洗及脱水    

第二次水洗：
根据衣服的重量，加入2%的助剂    
浸泡30分钟，转动2-3分钟，可根据需要适当增减转动时间以满足手感要求    
脱水    
70-75°C标准转笼烘干(浅亮色建议 60°C)    

色牢度： 若选用颜色对比强烈的条纹织物，请注意特别的色牢度要求
备注：
色卡所有颜色均可提供样纱服务：素色每色不超3KG，夹花色每色不超 20KG
带有"★"标记的色号表示同时具备2/60Nm和2/80Nm的纱线库存

客户定纺素色或夹花色最低起订量为每色20KG
素色或夹花色定纺20-50KG，每色额外收取附加费20%

COMPOSITION: 

RECOMMENDED FINISHING: 
Utilizing specialized detergent during the two bath processes can enhance the handle. The initial wash aims at 
removing sizing agents, spin finishes, and residual dyestuf fs from the dyeing and spinning processes,while the 
subsequent wash aims to enhance the handfeel of the fabric.
Water temperature:35°C
Liquor ratio: 1:25
BATH 1:
    Add 1% non-ionic agent according to the weight of the garment
    Soak for 10 minutes
    Rinse and drain
BATH 2:

    Soak for 30 minutes and rotate for 2-3 minutes, adjusting the rotation time as required to achieve the desired handfeel
    Drain
    Standard tumble dry at 70-75°C(60°C recommended for light shades)

COLOUR FASTNESS: 
For contrasting striped fabrics, please adhere to specific color fastness requirements
REMARKS: 
Sample yarn service available for all colors in colorcard. Solid colors max. 3KG/color ; Melange color max. 20KG/color
Color codes marked with " " indicate that both 2/60Nm and 2/80Nm yarns are available in stock★

MOQ for customer own Solid or Melange color is 20KG/color
Additional charge for customer own color: 20% for 20-50KG/Solid or Melange color

手洗 请勿漂白 低温熨烫 干洗 平摊晾干

Do Not
Bleach Iron Low Dry Clean Dry Flat

LAILA
95%天丝™莱赛尔
5%山羊绒

2/60Nm
2/80Nm

横机16针-18针
横机16针-18针

95%TENCEL™Lyocell
5%Cashmere

2/60Nm
2/80Nm

Knitting F.16-18
Knitting F.16-18

Add 2% of detergent according to the weight of the garment

最佳染色量： 3,5,6,10,20,25,50,150,180,250,280,300,400,500,600,700,1000KG/缸

除夹花色以外，素色均可绞染

OPTIMAL QUANTITY: 3,5,6,10,20,25,50,150,180,250,280,300,400,500,600,700,1000KG/BATCH

Except for the Melange,all the Solid colors can be yarn dyed

Hand wash




